
Strona 1 z 6 

 

        PROTOKÓŁ Nr 7.2019 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 19 sierpnia 2019 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto odbyło się w Sali sesyjnej 
zielonogórskiego ratusza Stary Rynek 1. Początek godzina 13.00. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i przewodniczyła p. Sylwia Brońska -przewodnicząca Komisji ds. Integracji 
Samorządowej. 

Przewodnicząca Komisji na podstawie list obecności stwierdziła, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego 
Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto,  
p. Małgorzata Maśko-Horyza – dyrektor Departamentu Rozwoju Miasta, p. Urszula Zamiatała – kierownik 
Biura Dzielnicy oraz mieszkańcy sołectwa Ochla. 
 
             Wypełniając obowiązek informacyjny wynikający z ogólnego rozporządzenia o ochronie danych 
osobowych prowadząca obrady p. Sylwia Brońska poinformowała, że posiedzenie Komisji Rady Dzielnicy 
Nowe Miasto jest utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99; 
2) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach chronionych – druk nr 100;  
3) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 101. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 
Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk nr 103; 

3) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 104; 

4) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – 

druk nr 105; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106; 

6) wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy)- druk nr 107. 

 
Głosowanie wniosku radnego p. Pawła Towpika o wprowadzenie do porządku obrad wspólnych komisji  
podpunktu  1 w sprawie wysłuchania przybyłych mieszkańców sołectwa Ochla: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
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- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
Głosowanie wniosku radnego p. Pawła Towpika o wprowadzenie do porządku obrad wspólnych komisji  
podpunktu 10 pisma w sprawie stanowiska radnych Dzielnicy o potrzebie przygotowania projektu uchwał: 
  
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 3 głosy; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 5 głosów, przeciw 1 głos, wstrzymało się 3 głosy; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 5 głosów. 
 
Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  
 
                                                          Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3.Wystąpienie mieszkańców sołectwa Ochla. 
4. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99; 
2) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach chronionych – druk nr 100;  
3) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania – druk nr 101; 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze – druk nr 102; 
5) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk nr 103; 
6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 104; 
7) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep – 
druk nr 105; 
8) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106; 
9) wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree (Niemcy)- druk nr 107; 
10) wyrażenie opinii  w sprawie przyjęcia stanowiska radnych Dzielnicy. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Prowadząca obrady wspólnych komisji p. Sylwia Brońska zaproponowała przesunięcie kolejności 
rozpatrywanych uchwał, aby punkt 8 omawiany przez p. Małgorzata Maśko-Horyza – dyrektor Departamentu 
Rozwoju Miasta został omówiony jako pierwszy, a następnie  oddała głos mieszkańcom sołectwa Ochla w 
celu przedstawienia sprawy z która przyszli na obrady komisji. 
 



Strona 3 z 6 

 

Głos zabrał mieszkaniec sołectwa Ochla w sprawie ul. Stamma, a raczej jak stwierdził drogi piaskowej, na 
której nie ma żadnego utwardzenia i mimo wysyłanych do p. Prezydenta pism w tej sprawie nic się nie 
zmieniło, drogą jest trudno przejechać do swojej posesji zwłaszcza  po opadach, nie mówiąc już o przejściu 
pieszo.   Po wielu interwencjach w końcu udało się uchwałą zebrania wiejskiego uzyskać fundusze na 
zrobienie drogi , poczyniono już prace przygotowujące wykonanie inwestycji , kiedy to otrzymaliśmy pismo od 
prezydenta p. Krzysztofa Kaliszuka , iż dofinansowanie do tej i innych jeszcze inwestycji zostało wstrzymane. 
Zatem jesteśmy tu po to by państwo radni zainterweniowali w sprawie  budowy naszej drogi. 

 
3. Zaopiniowanie uchwał 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Sucha w Zielonej Górze – druk nr 106 
przedstawiła p. Małgorzata Maśko-Horyza - dyrektor Departamentu Rozwoju Miasta, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 
 
Głosowanie – druk 106, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin – druk nr 99. 
 

Projekt uchwały zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Nowy Kisielin– druk nr 99 przedstawił p. Jerzy Żetecki – z-ca 
przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały.  
 
 
Głosowanie – druk 99, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 

 
* * * 

 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych - druk nr 100.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych - druk nr 100 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor 
Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
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Głosowanie – druk 100, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 11 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich 
pobierania – druk nr 101.  
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,  specjalistyczne usługi opiekuńcze, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat, jak również trybu ich pobierania– 
druk nr 101 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
 
Głosowanie – druk 101, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:    
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0  głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie  opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej 
Górze– druk nr 102. 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w Zielonej Górze– 
druk nr 102 przedstawił p.  Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały, poinformował jednocześnie , iż wpłynęła opinia 
Rady sołeckiej sołectwa Przylep. 
Radny p. Jerzy Szczepski poinformował jako członek Rady Sołeckiej sołectwa Przylep, iż przyszli 
mieszkańcy nie wyrażają zgody na nadanie zaproponowanych nazw ich ulicom tj. ul. Przylep-Truflowa, ul. 
Przylep-Marcepanowa, ul. Przylep- Karmelowa i dlatego wystosowali w tej sprawie pismo o zmianę nazw. 

      
 

Głosowanie – druk 102, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 0 głosów, przeciw 8 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia negatywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 0 głosów, przeciw 5 głosów, wstrzymało się 4 głosy – opinia negatywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 0 głosów, przeciw 11 głosów, wstrzymało się 1 głosów – opinia negatywna. 
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* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego - druk nr 103.  
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku 
energetycznego - druk nr 103 przedstawił p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe 
Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Obecni  na obradach radni stwierdzili, iż 
wzór wniosku przedstawiony w uchwale  nie jest dostatecznie zrozumiały. 
 
Głosowanie – druk 103, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 1 głos, przeciw 3 głosy, wstrzymało się 5 głosów – opinia negatywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 2 głosy, przeciw 1 głos, wstrzymało się 7 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 2 głosy, przeciw 4 głosy, wstrzymało się 5 głosów – opinia negatywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały zmieniającej uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep - druk nr 104.  
 

Projekt uchwały zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Przylep- druk nr 104 przedstawił p. Jerzy Żetecki – z-ca 
przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Głosowanie– druk 104, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep - druk nr 105.  
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Przylep - druk nr 105 przedstawił p. Jerzy Żetecki – z-ca przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy Nowe Miasto, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Głosowanie– druk 105, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
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* * * 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą 
Neuhausen/Spree (Niemcy) - druk nr 107.  
 
      Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji partnerskiej współpracy z gminą Neuhausen/Spree 
(Niemcy) - druk nr 107 przedstawił p. Mariusz Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

 
Głosowanie– druk 107, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 12 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
 
Wyrażenie opinii  w sprawie przyjęcia stanowiska radnych Dzielnicy- przedstawił radny p. Paweł Towpik. 
  
Głosowanie  -punkt 10, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 4 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 4 głosy– opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 6 głosów – opinia pozytywna. 
 
 
Prowadząca Komisje p. Sylwia Brońska zakończyła posiedzenie wspólne Komisji. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodnicząca Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

W-ce przewodnicząca Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Krzysztof Sroczyński  

 
……………………………………….. 

Sylwia Brońska  

 
……………………………………….. 

Dorota Bojar  

 
 
 
Protokołowała: 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


